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VÁŽENÍ TEPLÁRENŠTÍ ČTENÁŘI,
k ohlédnutí za loňským rokem si půjčím 

trochu historie úplně odjinud. Když britská krá-
lovna hodnotila v roce 1993 předchozí rok, kdy 
velký požár zachvátil její oblíbené sídlo Windsor 
a její syn a následník trůnu zápasil s rodinou 
situací, konstatovala, že to byl „annus horribilis“ 
neboli strašný rok. A to ještě netušila, že briský 
parlament bude proti finanční podpoře opravy 
rodinného sídla (je to přece její majetek…) a představitelé anglikánské 
církve měli „opocené čelo“ z rozvodu v královské rodině. A jak se to dotklo 
obyčejných lidí ? Dovoluji si tvrdit, že nijak. 

A teď se přenesme o 30 let dále a do České republiky. V polovině 
roku dohasínají poslední plamínky požáru jménem Bohemia Energy, 
dodavatelé energií si rvou vlasy z vývoje cen na burze plynu a elektřiny 
(někteří to „balí“ po vzoru BE bez ohledu na následky), vláda „vysílá sig-
nály“ a slibuje občanům podpory na vše možné, aby je v zápětí potichu 
zrušila (o podpoře 4500 korun pro odběratele v SCZT se nám už může 
jen zdát). A jak se to dotklo obyčejných lidí ? Dovoluji si tentokrá tvrdit, 
že zcela zásadně.

Vstoupili jsme do nového roku, který podle dosavadního vývoje 
bude opět zkouškou pro nás pro všechny. První vyúčtování nákladů na 
dodávku tepelné energie přinášejí hodnoty, které by ještě před rokem 
působily na Energetický regulační úřad jako červený hadr na španělského 
býka. V tomto kontextu oceňuji velmi dobrý odhad všech Vás, kteří jste 
se zúčastnili společných setkání. Pozitivní pro mě je, že sektor malého  
a středního teplárenství zvládl předchozí rok bez problémů, které by 
ohrožovaly dodávky tepelné energie zejména do domácností, zdravot-
nictví a dalších míst, které jsou v této situaci pro všechny velmi důležité. 
Za to Vám patří vřelé díky !

Když už jsem zmínil společné schůzky, tak ty, kromě tradičních semi-
nářů v Pardubicích, proběhly v Českých Budějovicích, Liberci, Havířově  
a Brně. Pro členy Asociace dodavatelů tepla a technologií to byl určitě 
pocit sounáležitosti a vzájemné informovanosti. Tuto činnost jsme se 
snažili podporovat ze všech sil a jedním z pozitivních výsledků byl opět 
růst členské základny ADTT o nové členy. V roce 2023 budeme pokra-
čovat v trendech lepší informovanosti a to i přes určitá omezení, někdy 
spíše neochotu úřadů státní správy. I když elektronická komunikace ztrácí 
účinek osobního setkávání, stala se tak téměř každodenní součástí naší 
práce. Přesto však věřím, že  se v brzké době opět setkáme osobně  
k vzájemné diskusi, která je nezbytná pro řešení každodenních problému 
v naší činnosti.

Přeji Vám dobré zdraví a úspěchy ve Vaší práci.
Petr Linhart, jednatel ADTT
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